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Sammanträdesprotokoll      
2014-01-27  

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i  

Stockholms stad (HSO): 
Teresa Melin, Astma & Allergiföreningen i Stockholms 

stad med omnejd.  

 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för 

rörelsehindrade barn och ungdomar (RBU)   

 

Jan Delvert, Personskadeförbundet (RTP) 

 

Carl Dahlberg, FUB i Stockholm – För barn, unga och 

vuxna med utvecklingsstörning 

 

Lämnat återbud 

Olle Bohlers, Föreningen Hjärt- och Lungsjuka i 

Stockholm, FHLIS 

 

Yvonne Forsberg, Ångestföreningen i Stockholm, ÅSS 

 

I tjänsten närvarande 

Siw Lideståhl, avdelningschef  och mötets sekreterare 

Arja Lindholm, kommunikationsstrateg,  under punkt 9 

 

 

 

 

……………………….. 

Siw Lideståhl 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Malin Tjernell Prioset 

ordförande     justerare  

 

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise Lindström valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Malin Tjernell Prioset valdes att justera protokollet 

tillsammans med ordförande Louise Lindström.  

 

4. Föregående protokoll 

Rådet frågade om nämnden vid sitt sammanträde i den 12 

december ställt fråga angående rådets protokoll där de 

påpekat att endast ett par av rådets förslag till aktiviteter 

ingått i förslaget till verksamhetsplan. Siw Lideståhl 

svarade att ingen fråga ställdes angående detta. 

 

Protokollet lades till handlingarna.   

 

Presentation av rådet och ny ledamot 

Carl Dahlberg är ny i rådet och är medlem i  FUB i 

Stockholm – För barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 6 februari 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog ärendelistan och 

rådet fokuserade på följande:   

a) Punkt 4, Verksamhetsberättelsen 2013. Rådet ställde 

frågor om att målet om nya lägenheter för personer 

med funktionsnedsättning endast nåddes delvis. Siw 

Lideståhl redogjorde för utfallet av antalet nya 

lägenheter och hur förvaltningen arbetar med att under 

kommande år få fram tillräckligt antal nya lägenheter 

för målgruppen. Rådet betonade att det är mycket 
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viktigt att nå målet. Många står i kö och vill till en 

gruppbostad. Det är mycket viktigt att ta fram denna 

form av boende eftersom behovet är stort och det lider 

stor brist på gruppbostäder.  

b) Punkt 5, Kvalitetsgarantierna 2014. Rådet påpekade 

att det i garantierna från fält- och fritidsenheten och 

förskolorna inte framgår vad enheterna åtar sig 

gentemot målgruppen funktionshindrade barn- och 

ungdomar. Rådet betonar vikten av att målgruppen tas 

med i och omfattas av garantierna. Siw Lideståhl 

svarade att garantierna endast är en summering av 

enheternas arbetssätt och att alla enheter har arbetssätt 

som riktar sig mot denna målgrupp. Rådet vill att 

målgruppen ska omnämnas i garantierna. 

c) Punkt 7, Inriktningsbeslut om inrättande av en ny 

gruppbostad Rådet ställde frågor om den gruppbostad 

som föreslås flyttas till denna adress och om alternativ 

användning av den lokal som då lämnas och om denna 

kan användas för annat boende för målgruppen. Siw 

Lideståhl förklarade att alla lägenheterna där inte 

räknas som fullvärdiga lägenheter enligt Inspektionen 

för vård och omsorg (IVO) och att 

gemensamhetsutrymme och personalutrymmen inte 

heller är ändamålsenliga, varför det är svårt att 

återanvända den för målgruppen. Förvaltningen har 

redan för ett par år sedan undersökt möjligheten att 

bygga ut den, vilket inte visade sig möjligt.  

d) Punkt 6, Förslag om förnyad upphandling av personlig 

assistans. Siw Lideståhl redogjorde för förslaget till 

nämnden om förnyad upphandling av Norrmalms 

personliga assistans. Ifall upphandling kommer att ske 

vill rådet bidra genom att ta del av det föregående 

anbudsunderlaget och rekommendera kvalitetskrav.  

 

6. Bevakningslistan 
Punkten  B24C stryks  från listan, eftersom denna punkt är 

klar. 

 

7. Rådets möten under 2014 
Översikt av verksamhetsåret samt planering för rådets 

möten under året, dvs. vilka frågor som ska upp på 

respektive möte inkl. redovisning av arbetet med 

delaktighetsaktiviteterna.  Frågan bordlades till nästa möte. 

                              

8. Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens 

kommunikationsstrateg 

Förvaltningens nya kommunikationsstrateg Arja Lindholm 

presenterade sig och redogjorde för hur kommunikations-

kanalerna fungerar ut mot norrmalmsborna. Rådet 
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presenterade sitt uppdrag och olika kommunikationsbehov 

diskuterades. Rådets ledamöter mejlar respektive 

organisations hemsidor till Arja Lindholm.  Rådet önskar 

också att informationsfolder och information på webben 

om rådet ses över och vid behov uppdateras. 

 

9. Övriga frågor 

Redovisades tre skrivelser från HSO Stockholm om: 

a) Rehabiliteringsprocessen i Stockholms 

stad/Karriärväxling. HSO anser att karriärväxling 

används för ofta och överlämnade HSO:s  frågor om 

om detta gällande Norrmalm till förvaltningen.  

b) Om rätten till förlorad arbetsinkomst i råden. Detta 

avser ett svar som idrottsförvaltningens 

funktionshinderråd fått. Rådet önskar få besked om 

detta även gäller för ledamöterna i Norrmalms råd för 

funktionshinderfrågor.  

c) Rådet framför beröm till förvaltningen för de utskick 

som de numera får av nämndhandlingar inför sina 

sammanträden och att protokollen nu publiceras på 

Insyn på webben. 

  

10. Mötets avslutande 

Louise Lindström  avslutade mötet och tackade deltagarna. 

Nästa sammanträde är den 10 mars kl. 15.00.  

 

 


